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Velká válka v Evropě bude pravděpodobně
nevyhnutelná
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Zelenského režim v Kyjevě prohrál válku. Vojáků je zjevný nedostatek a morálka v zemi
je v suterénu. Nyní chce několik zemí NATO vyslat vojáky na Ukrajinu. To pravděpodobně
připraví půdu pro další eskalaci, která přinese zemím EU smrt a zkázu.

od Thomase Röpera

Rekruti, kteří jsou násilně odvedeni do armády, nejsou ani řádně vycvičeni, ani nemají
dobrou bojovou morálku. K tomu se přidal nedostatek munice, na který si Kyjev stěžuje.

Válečná rétorika v Evropě

Západ pod vedením USA je ale rozhodnut nedovolit mír na Ukrajině, protože by to bylo
považováno za vítězství Ruska. Ale protože cílem Západu pod vedením USA je uštědřit
„strategickou porážku“ Rusku na Ukrajině, Ukrajina je nadále mučena a Západ pod
vedením USA pokračuje ve válce proti Rusku až do posledního Ukrajince. Tato formulace
již není „ruskou propagandou“, ale vzhledem ke zprávám z Kyjeva se stala hořkou
realitou. K rétorice se připojují i   američtí vazalové. kancléř Scholz napsal 2024 Na
začátku února věty jako:

„V jedné věci bychom měli mít jasno: ruské vítězství na Ukrajině by znamenalo
nejen konec Ukrajiny jako svobodného,   demokratického a nezávislého státu, ale
také by dramaticky změnilo tvář Evropy. Byla by to vážná rána pro liberální světový
řád. (…) Naše poselství je jasné: musíme udělat vše, co je v našich silách,
abychom zabránili Rusku ve vítězství.

Francouzský prezident Macron 5. března prohlásil , že Evropané by neměli „prokazovat
zbabělost“ v otázce vyslání vojáků na Ukrajinu. A 7. března francouzská média
informovala , že Macron řekl francouzským vůdcům za zavřenými dveřmi, že „neměly by
existovat žádné limity“ pro intervenci francouzských jednotek. Rusko by nemělo vyhrát
válku a na otázku někoho z přítomných, zda stále existují červené čáry, „které by se
neměly překračovat, abychom nevstoupili do války s Ruskem,“ odpověděl Macron:

“Ne, už by neměly být žádné hranice, povaha konfliktu se změnila.”

Pistorius vyžaduje vojenskou způsobilost
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To byly jen příklady, podobná prohlášení činí i mnoho dalších evropských politiků a
německý ministr obrany Pistorius téměř každý den vyhlašuje, že Bundeswehr musí být
znovu „schopen války“.

Zdá se, že většina evropských politiků ztratila strach ze zatažení do otevřené války s
Ruskem. Na začátku konfliktu se všichni báli poslat byť i smrtící zbraně, ale teď už se
zdá, že se otevřené války s Ruskem už nebojí, ale vlastně ji chtějí vyvolat, protože podle
všeho, co se ví, Francie brzy Pošlete pozemní jednotky na Ukrajinu.

Přestože Macron již dříve řekl, že by musel zasáhnout, pokud by Rusko postoupilo na
Oděsu nebo Kyjev, Francie nyní říká, že nechce posílat bojující jednotky na frontu, ale že
jde především o jednotky a podobně, které mají na svědomí údržba zbraní, jako jsou
tanky a dělostřelectvo, by byla převzata s cílem osvobodit ukrajinské vojáky, kteří dříve
vykonávali tyto práce, pro nasazení na frontě.

Skutečnost, že Francie počátkem března narychlo nechala francouzskou armádu
provádět manévry za realistických podmínek , simulujících velmi intenzivní konflikt s
nepřítelem, který není horší palebnou silou, však nenaznačuje, že by Francouzi jednotky
jsou určeny pouze pro údržbu vojenské techniky.

Boj do posledního Ukrajince

Ale je vlastně jedno, jestli francouzští vojáci bojují na frontě nebo opravují tanky někde ve
vnitrozemí. Pro Rusko se po příjezdu na Ukrajinu stávají legitimními vojenskými cíli,
protože Rusko bombarduje i základny pro údržbu tanků, dělostřelectva a tak dále. Je tedy
nevyhnutelné, že pravidelní francouzští vojáci přijdou na Ukrajině o život.

I když jsou evropští vojáci skutečně zamýšleni pouze k tomu, aby uvolnili ukrajinské
jednotky vázané na údržbové práce a jiné nebojové činnosti pro nasazení na frontě, je
zřejmé, že do boje jsou již vrženy úplně poslední ukrajinské zálohy. tady. To vše je akt
čistého zoufalství, které nebude mít na bojišti žádný vliv. To platí i v případě, že Francie
pošle pár tisíc vojáků na frontu, kde bojují statisíce vojáků.

Přesto jsou jak rétorika, tak jednání západních států stále agresivnější. To znamená, že
se nedá očekávat, že za pár měsíců, až budou nově vyslaní ukrajinští vojáci upáleni,
náhle změní tón a řeknou: „Promiň, nemyslel jsem to tak, taháme naši vojáci se vrátili z
Ukrajiny“.

Cesta k evropské válce

To bude platit ještě více, jakmile na Ukrajině zemře několik stovek nebo dokonce několik
tisíc běžných evropských vojáků, i když je jedno, zda zemřou na frontě nebo v opravně
tanků. Není třeba génia, aby si představil, jak na to evropští jestřábi a média zareagují.
Německý válečný štváč Kiesewetter před časem otevřeně žádal, aby byla válka
přenesena do Ruska a ministerstva a úřady v Moskvě byly ostřelovány raketami Taurus.
Tyto požadavky se pak budou zvyšovat a pravděpodobně budou někdy realizovány.
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Nejpozději v tu chvíli se pravděpodobně přetrhne dlouhé vlákno trpělivosti Ruska a Rusko
by mohlo reagovat útoky na cíle v příslušných zemích. A jakmile ruské hypersonické
rakety, které protivzdušná obrana nedokáže zachytit, zasáhnou ministerstva ve Varšavě,
Berlíně nebo Paříži, bude otevřená válka mezi zúčastněnými evropskými státy a Ruskem
nevyhnutelná.

Automatismus eskalace

Vysláním pozemních jednotek na Ukrajinu Západ zahajuje automatický proces eskalace,
protože se svou nekompromisní rétorikou dokázali západní hlavy vlád nalákat do pasti.
Neustálým zdůrazňováním, že ruskému vítězství je třeba se za každou cenu vyhnout, si
blokují vlastní cestu z jednání.

A jakmile pravidelní vojáci evropských armád přijdou o život na Ukrajině nebo se vrátí
zmrzačení, pak budou nuceni dále stupňovat svou rétoriku a poslat ještě více vojáků,
protože čím vyšší jsou sázky, tím obtížnější bude pro obyvatelstvo vysvětlit, že všechno
bylo marné.

Uvidí se, kdy přijde čas, kdy se tato hra s ohněm rozvine v otevřenou válku mezi
příslušnými evropskými zeměmi a Ruskem. Ale podle mého názoru se skutečnost, že
tento okamžik musí nastat, stává nevyhnutelným s nasazením pozemních jednotek na
Ukrajinu.

USA se tomu drží stranou

Musíte to vidět z pohledu Washingtonu, ne z pohledu Evropana. Spojené státy vedou
téměř nepřetržitě někde ve světě války už přes sto let. Stejně daleko jsou pro ně Vietnam,
Irák, Ukrajina a dokonce i Francie a Německo. Pokud je válka, neovlivní to samotné USA.

Pro americkou vládu je Ukrajina jen nástrojem v jejím boji proti Rusku, které ohrožuje
globální nadvládu USA. Rusko samo neusiluje o globální nadvládu, ale chce světový řád,
ve kterém jsou si země světa rovny, zatímco USA chtějí světový řád, ve kterém je zbytek
světa podřízen USA. O tom je boj na Ukrajině a pro co Ukrajinci umírají. A vládě USA je
jedno, jestli kvůli tomu brzy zemřou Francouzi, Poláci, Němci a Finové.

Z tohoto důvodu je také výslovně uvedeno, že případné vyslání pozemních jednotek na
Ukrajinu by zahrnovalo bilaterální dohody mezi jednotlivými státy a Kyjevem. USA velmi
jasně řekly, že nepošlou vojáky na Ukrajinu, protože americká vláda si nepřeje přímou
válku s Ruskem – tu by měli vést Ukrajinci, Francouzi, Poláci, Němci a tak dále.

Znamenalo by to však, že případ obrany NATO nebude platit, pokud by Rusko následně
bombardovalo zemi, která v reakci poslala vojáky na Ukrajinu. A to je přesně to, co bylo
jasně řečeno, když byly v NATO vyjádřeny obavy z Macronovy myšlenky poslat vojáky na
Ukrajinu. Macron prohlásil , že nebude žádat o podporu NATO podle článku 5 Smlouvy o
NATO, pokud budou francouzští vojáci zabiti ruskou armádou na Ukrajině. To znamená,
že USA jsou zatím v pořádku, protože ostatní pokračují ve válce proti Rusku jménem
USA.
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Rusko bude reagovat tvrdě

Dva útoky z Evropy, které měly zničit Rusko, jsou pevně ukotveny v ruské historické
paměti. Napoleonův pokus v roce 1812 skončil tím, že ruská vojska uspořádala vítěznou
přehlídku v Paříži a jak skončil Hitlerův pokus, je také známo. Rusko nikdy nezačalo
válku proti Evropě, ale Evropa již zahájila válku proti Rusku dvakrát.

A v obou případech to byly evropské války. Když Napoleon zaútočil na Rusko, jeho
armáda zahrnovala 150 000 vojáků z Pruska, Rakouska, Bavorska a Rýnské
konfederace. A každý, kdo poslouchá Hitlerovy projevy, si uvědomuje, že Hitler také
mluvil o tom, že chce sjednotit Evropu a v Hitlerově armádě bojovaly proti Rusku statisíce
vojáků téměř ze všech evropských zemí.

Rusové na to nezapomněli, a i když nacistické Německo bylo příčinou války, byla to válka
mezi Evropou, sjednocenou za Hitlera, proti Rusku. Francouzi, Nizozemci, Belgičané a
tak dále si nechtějí připomínat roli jejich vojáků ve Waffen-SS, ale to na historii nic
nemění. Totéž platí pro Itálii, Rumunsko a další země, které dokonce spolu s Hitlerem
vedly válku proti Rusku.

Skutečnost, že „Evropa“ nyní znovu pochoduje proti Rusku, je v Rusku vnímána jako
jakýsi třetí pokus Evropy zničit Rusko. V Rusku dokonce kolují vtipy, že to Evropa zkouší
každých sto let. Samozřejmě, že lidé v Rusku vědí, že „Evropa“ je loutka USA a před lety
jeden ruský komik vtipkoval, že Rusové se nepoučí ze svých chyb, protože před dvěma
sty lety se Rusové naučili francouzsky a pak Napoleon začal svou válku. proti Rusku.
Před sto lety byla němčina v Rusku široce používaný jazyk a dnes se Rusové učí
anglicky…

Vzpomínky na SS

Ale vtipy stranou, pro průměrného Rusa je to hrozné déjà vu, jak to slýchávám každý den
nejen v rozhovorech s přáteli, ale hlavně jak jsem to zažil na frontě. Když se tam před
rokem objevily první německé tanky, ruští vojáci se levhartů nebáli, ale naopak měli
velkou motivaci levharty lovit. Skutečnost, že německé tanky opět projíždějí ruskou stepí
pár set kilometrů od bývalého Stalingradu a střílejí na Rusy, vzbuzuje průměrnému
Rusovi špatné vzpomínky na divize Wehrmachtu a SS.

Pokud se evropští vojáci objeví na frontě, měli by očekávat velmi vřelé přijetí. Jednak
proto, že ruští vojáci se jen stěží ubrání tomu, aby nově příchozím ukázali, že zde nemají
místo, a jednak proto, že ruské vedení chce evropské veřejnosti ukázat, že není dobrý
nápad jet na Ukrajinu jako evropský voják jít. Velké ztráty na Ukrajině by mohly obrátit
evropskou veřejnost proti operaci proti Rusku a také by mohly mít demoralizující účinek v
rámci evropských armád, pokud jde o to, kdo bude poslán na Ukrajinu, aby nahradil tam
zabité vojáky.

O tom, jak ruská armáda zareaguje, si proto nelze dělat iluze: běžní evropští vojáci se
stanou hlavním cílem ruských útoků, i když „jen“ opravují tanky.
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Jasné slovo od Medveděva

bývalý ruský prezident Medveděv Velmi jasně se k tomu vyjádřil v ruské síti VK , celý
článek překládám zde:

„Naši přátelé z NATO mají novou mantru. Nyní všichni společně říkají, že se
žádná intervence na Ukrajině nechystá. Jednotlivé jednotky se tedy přesunou
do oblasti Lvova a možná i Kyjeva, aby zmírnily tlak na ukrajinskou armádu.
Jakási ekonomická a organizační funkce. Vzdělání. Elitní speciální jednotky,
někde. Ne více. Podtext: Lidé našich zemí, uklidněte se. Bude málo rakví. A
vy, Rusové, nedělejte velké povyky, nepřicházíme válčit. Jaká banda blbců
oblbuje celý svět! Všechny tyto mikrogenitální orgány NATO jsou povinny plnit
rozkazy ukrajinských ozbrojených sil a nikoho jiného! Jinak je ani nepustí do
ošuntělé, umírající země jako je „Ukrajina.“ Takže se stanou součástí
pravidelných ozbrojených sil, které proti nám vedou válku. Proto je můžeme
vidět pouze jako nepřátele. A nejen jako nepřátelé, ale jako elitní jednotky,
jako trestná četa jako Hitlerovy SS.A pro tuto cizí havěť, na rozdíl od
některých nešťastných Ukrajinců, kteří byli do války donuceni, může existovat
jen jedno pravidlo. Neberte zajatce! A za každého zabitého, vyhozeného
nebo upáleného vojáka NATO by měla být vyplacena maximální odměna. A
těla by jim neměla být vydána. Nechte jejich příbuzné trpět v cizí zemi.“

Stojí vstup Ukrajiny do NATO za utrpení?

Bohužel to pravděpodobně nezmění skutečnost, že evropští politici jako Macron nebo
von der Leyenová uvádějí do pohybu automatickou eskalaci, a je také nepravděpodobné,
že by to přesvědčilo Olafa Scholze, aby konečně vedl kampaň za ukončení krveprolití.
Protože jedna věc je také jasná: nebudou to jejich děti, které pošlou zemřít na Ukrajinu.

Je nevyhnutelné, že eskalace dojde tak daleko, že na evropské země budou nakonec
padat bomby, pokud evropští politici nepřijdou k rozumu. Možná teprve pak pochopí, co
dělají. Ale to už může být pozdě.

Bohužel nechápu, jak lze tomuto scénáři zabránit, pokud evropské vedení bude i nadále
realizovat vůli vlády USA ve vazalské loajalitě. A s výjimkou Maďarska a Slovenska
aktuálně nevidím žádné známky přehodnocení evropské politiky. Pokud ale k tomuto
přehodnocení nedojde, pak je jen otázkou času, kdy se Evropa ocitne ve velké válce.

Tomu lze ještě zabránit, pokud politici v Evropě dostanou rozum. Snad každý by si měl
pamatovat, že válka na Ukrajině byla primárně o jedné otázce: o vstupu Ukrajiny do
NATO. Opravdu to stojí za všechno to utrpení, které se už na Ukrajině stalo a které, jak
se zdá, do Evropy v nepříliš vzdálené budoucnosti přijde?
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